
Zasedání rady obce Zvole dne 7.12.2011 - č. 21

Přítomni: Ing. Miroslav Stoklasa, Ing. Lubomír Duda, Ing. Pavel. Koudelka,
Luboš Hrachovec

Omluveni: Marek Novák

Program jednání:

1) Projektová dokumentace na chodníky
2) Informace o dokončení osvětlení v ulici Severní
3) Koncert Hlaholu
4) Návrh rozpočtu obce na r. 2012
5) Nabídka firmy SUNDECK, s.r.o. na bezplatný energetický audit veřejného

osvětlení
6) Oprava komunikace v ulici Březovská
7) Informace o cenové nabídce firmy Gardering s.r.o. na zdravotní a udržovací

práce dřevin na návsi a okolí
8) Zádost paní Bernáškové o dodání dokumentace opravňující provedení stavby

účelové komunikace na fotbalové hřiště
9) Žádost pana Tomáše Hájka o vyjádření k nákupu pozemku pod bývalým

prasečákem
10) Upozornění na výskyt smrků napadených kůrovcem
11) Školení obecních pracovníků na práci s motorovou pilou
12) Současný stav lesa - výkaz nákladů a zisků nájemce

Zasedání zahájil starosta obce Ing. Stoklasa. Program zasedání byl schválen všemi
členy rady.

1) Starosta obce předložil radě druhý návrh na zpracování projektové dokumentace na
chodníky. Nabídku vypracoval ing. Josef Stanko s celkovou cenou 80.000,00 Kč.
Po projednání obou nabídek se rada jednomyslně rozhodla realizovat nabídku Ing.
J. Stanka, která je výrazně levnější a komplexnější než nabídka firmy ARC Design.
Rada pověřuje starostu zasláním objednávky na zpracování projektové
dokumentace s tím, že platby za ni budou ve dvou částkách (50% po územním
rozhodnutí a 50% po obdržení stavebního povolení).

2) Starosta informoval radu o dokončení osvětlení v ulici Severní. Rada pověřuje
starostu podáním žádosti o kolaudaci.

3) Starosta informoval radu o tom, že letos neproběhne vánoční koncert Hlaholu
z personálních a finančních důvodů.

4) Starosta předložil radě návrh rozpočtu na r. 2012. Rada návrh podrobně projednala
a pověřuje starostu jeho předložením ke schválení na prosincovém jednání
zastupitelstva obce.

5) Rada projednala nabídku na bezplatný energetický audit veřejného osvětlení
firmou SUNDECK s.r.o. a pověřuje starostu jednání s firmou o zpracování tohoto
auditu pro část Nová Zvole.

6) Starosta přeložil radě faktury firem Slehofer s.r.o. a VYUTERA spol. s r.o. za opravu
asfaltových povrchů v ulici Březovská. Rada předložené faktury projednala, jsou
v souladu s objednávkou prací a schvaluje jejich proplacení.



7) Rada projednala cenovou nabídku firmy Gardering s.r.o. na zdravotní a udržovací
práce dřevin na návsi a okolí. Po projednání rozhodla tyto práce vzhledem
k dobrému zdravotnímu stavu dřevin v uvedené oblasti neobjednávat a
neprovádět. Rada pověřuje starostu odpovědí firmě Gardering ve výše uvedeném
smyslu.

8) Rada projednala žádost paní Bernáškové o dodání dokumentace opravnujrci
provedení stavby účelové komunikace na fotbalové hřiště a pověřuje starostu
odpovědí ve smyslu, že se žádná stavba v minulosti nekonala a obec nevlastní
žádné doklady.

9) Rada projednala písemnou žádost pana Hájka o informace týkající se nákupu
pozemku na bývalém prasečáku a pověřuje místostarostu obce přípravou
odpovědi a jejím předložením na příštím zasedání rady.

10)Starosta informovalo dopisu OLH pana Ing. Zdeňka Nergla, ve kterém informuje o
výskytu smrků napadených kůrovcem v porostní skupině 35A10 dle LHP a nutných
opatření k jejich zpracování (oznámení nájemcí, majiteli a oznámení nahodilé těžby
na Městský úřad Černošice). Rada vzala dopis na vědomí a provede kontrolu
označených stromů určených k těžbě. Ta proběhne v období v leden-únor a bude
započtena do těžby v novém LHP.

11) Rada rozhodla o školení obecních pracovníků pro prácí s motorovou pilou.
Školení zařídí radní Luboš Hrachovec v termínu do konce 1. čtvrtletí 2012.

12) Rada pověřuje starostu obce pozváním nájemce pana Lukáše Tomka na příští
jednání rady obce.

Zapsal: Ing. Lubomír Duda

Ověřovatelé zápisu: Ing. Miroslav Stoklasa, Luboš Hrachovec
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Usnesení Rady obce Zvole ze dne 7.12.2011 - č. 21

1.21.2011 Rada obce poveruje starostu zasláním objednávky na zpracovam
projektové dokumentace chodníků v oblasti příjezdu od Ohrobce a ke
hřbitovu panu Ing. J. Stankovi.

2.21.2011 Rada bere na vědomí informaci o dokončení osvětlení v ulici Severní a
pověřuje starostu obce podáním žádosti o kolaudaci.

3.21.2011 Rada jednomyslně schvaluje předložený návrh rozpočtu na r. 2012 a
ukládá starostovi předložit tento návrh ke schválení na prosincovém
jednání zastupitelstva obce.

4.21.2011 Rada souhlasí se zpracováním bezplatného energetického auditu
veřejného osvětlení firmou SUNDECK s.r.o. pro oblast Nové Zvole.

5.21.2011 Rada obce jednomyslně schvaluje faktury firem Slehofer s.r.o. a
VYUTERA SPOL. s.r.o. za opravu asfaltových povrchů v ulici Březovská
a souhlasí s jejich proplacením.

6.21.2011 Rada pověřuje starostu obce odpovědí na žádost paní Bernáškové
ohledně žádosti o dodání dokumentace opravňující provedení stavby
účelové komunikace na fotbalové hřiště.

7.21.2011 Rada obce ukládá místostarostovi obce přípravu odpovědi na žádost
pana Hájka o vyjádření k nákupu pozemku na bývalém prasečáku a jejím
předložením na příštím zasedání rady.

8.21.2011 Rada obce vzala na vědomí informaci o výskytu smrků napadených
kůrovcem v porostní skupině 35A10 podle LHP a nutných opatření
k jejich zpracování. Rada ukládá starostovi obce zajištění
fotodokumentace napadené oblasti.

9.21.2011 Rada ukládá panu Luboši Hrachovcovi přípravu a zajištění školení
obecních pracovníků na práci s motorovou pilou v termínu do konce 1.
čtvrtletí 2012.

10.21.2011 Rada ukládá starostovi obce pozvat na příští jednání rady pana Lukáše
Tomka.

Ing. Lubomír Duda
místostarosta obce

Ing. Miroslav Stoklasa
starosta obce
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